

5 Days
天 **4 Nights**
晚

运通假期
CETT Holiday

TOUR CODE : 5D JJN



Quanzhou, YongChun, Xiamen
泉州. 永春. 厦门

* 华安经典建筑 - 二宜楼, 南阳楼
* 游海上花园 - 鼓浪屿, 参观万国建筑

Day 01	Kuala Lumpur ~ Jinjiang-Quanzhou	(L/D)	第一天	吉隆坡 ~ 晋江 ~ 泉州	(午/晚餐)
Day 02	Quanzhou ~ YongChun	(B/L/D)	第二天	泉州 ~ 永春	(早/午/晚餐)
Day 03	YongChun ~ Xiamen	(B/L/-)	第三天	永春 ~ 厦门	(早/午/-)
Day 04	Xiamen ~ Hua'An ~ Xiamen	(B/L/D)	第四天	厦门 ~ 华安 ~ 厦门	(早/午/晚餐)
Day 05	Xiamen ~ Jinjiang ~ Kuala Lumpur	(B/L/D)	第五天	厦门 ~ 晋江 ~ 吉隆坡	(早/午/晚餐)

Place of Visit
景点



Xiamen 厦门 : Gulang Islet 鼓浪屿, International Architectural Building 万国建筑博览, Ao Park 鳌园, Jimei School Village 集美学村, Chinese Tea 茶馆, Kin Eliya Healthcare Center 健菜雅养生, Silk Gallery 丝绸馆, Jewelry Shop 珠宝, Sunlight Rock scenic 远眺日光岩, Dragon Head Walking Street 龙头路步行街, ZhongShan Road walking Street 中山路步行街, Tan Kah Kee Memorial Hall 陈嘉庚纪念馆

YongChun 永春 : YongChun Vinegar Factory 永春老醋厂, Joss Stick Factory 香厂, DongGuan Bridge 东关桥

Hua'An 华安 : Eryi Building 二宜楼, NanYang House 南阳楼

Jinjiang 晋江 : Five shop Style Cultural Street 五店市风情文化街, Tu Men Street 涂门街, China Museum of Fujian Taiwan Kinship 闽台缘博物馆, Guandi Temple 关帝庙, Kaiyuan Temple 开元寺, East West Tower 东西塔

Hotel 酒店



Quanzhou 泉州 : Humei Holiday Hotel / SML, 湖美假日酒店 / 同级
YongChun 永春 : Zhong Tian Hotel / SML, 永春中天酒店 / 同级
Xiamen 厦门 : Blue Peninsula Hotel / SML, 蓝湾半岛酒店 / 同级

Special Flavor
风味



Egret Island flavor 鹭岛风味, Xiamen Seafood 厦门小海鲜, Tulou Village flavor 土楼农家风味, YongChun White Duck & Sour Pig's Knuckles 永春白鸭醋猪脚

Compulsory Tour
保证自费

RMB 480/person 人民币 480 :
A) Dance Show 闽南传奇秀 (Old courtyard area 老院子景区) + Sea Pearl PV Tower 海上明珠电视塔 + Coffee Beverages 咖啡饮品, Egret Lake Night View 车游鹭江两岸夜景
**** Remark 备注 : Content of optional tour subject to change 最终解释权以当地地陪所讲加点内容为主 .**

Tour Fare 团费 :

Departure 出发日期 :

- > **Tour Fare Included 团费含** : Hotel Accommodation, Meals, Coach Transfer In & Out, Return Air Ticket, Entrance Fees & Local Tourist Guide. 行程上之酒店, 膳食, 交通接送, 国际机票, 观光点门票及导游.
- > **Tour Fare Excluded 团费不含** : Malaysia Airport Tax, China Airport Tax, China Domestic Airport Tax, YQ Tax, YR Tax, Normal Visa Fees, Local Tour Guide & Driver Tipping. 吉隆坡出境机场税, 中国出境机场税, 中国内陆机场税, 航空保险费, 燃油税, 签证, 导游与司机小费.

* 最后确认的行程将以旅行团抵达各地后由接待社安排为准 / The Itinerary Are Subject To The Final Discretion Of The Local Land Operator *

UPDATE ON : 06/11/2017

TOUR CODE : 5D JJN




5天4晚 泉州.永春.厦门

5D4N Quanzhou.YongChun.Xiamen

第一天 吉隆坡  ~ 晋江-泉州 (午 / 晚餐) 住 : 湖美假日酒店/ 同级
DAY 1 KUALA LUMPUR ~JINJIANG- QUANZHOU (L / D) Hotel: Humei Holiday Hotel / SML


请旅客准时前往吉隆坡国际机场离境大厅指定航空公司柜台集合, 并由公司专职人员协助办理登机手续后, 乘搭飞机飞往泉州晋江机场。抵达后, 游览五店市风情文化街, 闽台缘博物馆。之后再涂门街自由逛街和关帝庙。晚餐后, 送往酒店休息。

Assemble at Kuala Lumpur International Airport for your flight to Quanzhou Jinjiang International Airport. Upon arrival, visit Five Shop Stvle Cultural Street and China Museum of Fujian Taiwan Kinship. After that, proceed to Tu Men Street for shopping and Guandi Temple.

第二天  泉州 ~ 永春 (早/午/晚餐) 住 : 永春中天酒店/ 同级
DAY 2 QUANZHOU~YONGCHUN (B / L / D) Hotel: Zhong Tian Hotel / SML


早餐后, 前往开元寺和参观东西塔。之后, 在前往永春。抵达后, 前往参观永春老醋厂, 香厂, 东关桥。

After breakfast, proceed towards Kaivuan Temple and East West Tower. Then, transfer to Yongchun. After arrived, visit the YongChun Vinegar Factory & Joss stick Factory and Dongguan Bridge. After dinner transfer to hotel.

第三天  永春 ~ 厦门 (早/午/ -) 住 : 蓝湾半岛酒店/ 同级
DAY 3 YONGCHUN ~ XIAMEN (B / L / -) Hotel: Blue Peninsula Hotel / SML

早餐后, 直接返回厦门。接着搭乘渡轮前往至鼓浪屿和博览万国建筑。之后到龙头路步行街自由逛街和远眺日光岩美景。再到茶馆参观, 品茶。之后再中山步行街逛逛。晚餐自理后, 送往酒店休息。

After breakfast, proceed back to Xiamen, take the ferry boat to visit the isand of music- Gulang Islet and enjoy the International Architectural buildings. Visit Dragon Head walking Street and enjoy view of Sunlight Rock..After that, visit Chinese Tea, enjoy the Chinese tea. Then, visit ZhongShan Road walking Street for dinner and shopping. After dinner transfer to hotel.

第四天  厦门 ~ 华安 ~ 厦门 (早/午/晚餐) 住 : 蓝湾半岛酒店/ 同级
DAY 4 XIAMEN~ HUA'AN ~ XIAMEN (B / L / D) Hotel: Blue Peninsula Hotel / SML

早餐后, 前往华安县参观我国圆土楼古民居的杰出代表, 素有“土楼之王”“国之瑰宝”之美誉二宜楼以及南阳楼, 之后参观丝绸和珠宝店。游览结束后, 直接返回厦门。晚餐后, 送往酒店休息。

After breakfast, proceed to Hua'An and visit the Eryi Building and the Nanyang House. After visit, straight back to Xiamen. Then visit to the Silk and Jewelry shop. After dinner, transfer to hotel.

第五天 厦门~ 晋江  ~ 吉隆坡 (早/午/晚餐)
DAY 5 XIAMEN ~JINJIANG~ KUALA LUMPUR (B / L / D)

早餐后, 拜访陈嘉庚的家乡集美学村。之后到陈嘉庚纪念馆和鳌园参观。再到健康雅养生店参观。接着直接前往泉州晋江机场。

After breakfast, visit to the hometown of Mr Tan Kah Kee- Jimei School Village .. After that, visit and experience the Tan Kah Kee Memorial Hall and Ao Park. Then, proceed to visit Kin Eliva Healthcare Center. Continue proceed towards to Quanzhou Jinjiang International Airport. Save flight to home sweet home.

** 景点的先后顺序可根据具体情况有所调整 / 团费不含自费项目 **

** The Itinerary Are Subject To The Final Discretion Of The Local Land Operator / Tour Fare exclude Optional Tour **

UPDATE ON : 06/11/2017